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W imieniu mieszkaric6w osiedla przy ulicy Rysiej zwracam siq z proSbq

o wygospodarowanie na terenie MPK parkingu dla swoich pracownik6w -
zar6wno kierowc6w jak i pracownik6w biurowych. Dziqki temu zwolniq siq

miejsca parkingowe dla mieszkaric6w osiedla wzdtu2 ulicy, a tak2e kierowcy

autobus6w bqdq mogli tatwiej manewrowai du2ymi pojazdami.
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